



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2425-052

The Arrangement of Parents' Seminar on Senior Secondary Curriculum and Subject Choices 2025
有關 2025「高中課程及選科簡介」家長講座安排事宜

Dear S.2-4 Parents

各位中二至中四級家長:

To provide parents with a more comprehensive understanding of the senior secondary curriculum and subject choices, the Education Bureau's Curriculum Development Division is hosting a parents' seminar and cordially invites all parents to attend. Please refer to the table below for details. Kindly complete the reply slip by 23 January 2025 (Thu). For inquiries, please contact Mr Lui Kwan Lok or Ms Lo On Ki at 2604 9762. Thank you for your attention.

Date	日期	22 February 2025 (Sat)	2025 年 2 月 22 日 (六)
Time	時間	2:00 – 4:30 pm	下午 2:00 至 4:30
Topics	講題	1. An Overview of the Senior Secondary Curriculum and its Latest Development 高中課程概覽及最新發展 2. Introduction to HKDSE Exam 香港中學文憑考試簡介 3. Alternative Pathways for Further Studies – Options Available 多元升學出路 4. Cultivating Children's Positive Emotions in Preparation for Senior Secondary Studies 協助子女培養正面情緒，積極邁向高中路	
Participation mode	參與模式	現場 / 網上	Onsite / Online
Venue (Applicable for onsite mode)	地點 (只適用於現場模式)	教育局九龍塘教育服務中心西座 四樓演講廳 (九龍塘沙福道 19 號)	Lecture Theatre, 4/F, West Block, Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre (19 Suffolk Road, Kowloon Tong)
Enrolment	報名方式	於教育局家長講座網頁報名 ◇ 實體講座編號: 2420 ◇ 網上講座編號: 2421	Application via EDB webpage ◇ Onsite Seminar Code: 2420 ◇ Online Seminar Code: 2421



為讓家長更全面了解高中課程及選科，教育局課程發展處特舉辦家長簡介會，誠邀各位家長出席。詳情請參閱上表。敬請於 2025 年 1 月 23 日 (四) 前簽妥回條。如有查詢，歡迎致電 2604 9762 聯絡呂君諾老師或盧鉸淇老師。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
22 January 2025 2025 年 1 月 22 日

Reply Slip 回條

I acknowledge the receipt of the above circular regarding "Senior Secondary Curriculum and Subject Choices 2025".

本人經已知悉 貴校來函有關「2025 高中課程及選科簡介家長講座安排」事宜。

- I will attend the parent's seminar and enroll via the EDB webpage myself.
本人有意出席上述家長簡介會，並會自行透過教育局網頁報名。
- I will not attend the above parents' seminar.
本人無意出席上述家長簡介會。

Name of Student 學生姓名: _____

Class 班別: _____ CSNO 班號: _____

Name of Guardian 監護人姓名: _____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署: _____

Date 日期: _____

Please put a '✓' in the appropriate box 請於適當 內填上'✓'號